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Vragen van het lid Jacobi (PvdA) aan de Staatssecretarissen van Economische 
Zaken en van Infrastructuur en Milieu over dat ook vogels lijden onder bijengif 
(ingezonden 11 juli 2014). 

Vraag 1
Bent u bekend met de berichtgeving dat uit wetenschappelijk onderzoek blijkt 
dat ook vogels lijden onder het gebruik van neonicotinoïden als Imidacloprid 
en dat het tijdelijk verbod op deze insecticiden te beperkt is?1 

Vraag 2
Wat betekent volgens u de uitkomst van het onderzoek door vijf Nederlandse 
biologen dat niet alleen bijen maar ook vogels te lijden hebben van dit 
gewasbeschermingsmiddel voor het toepassen van deze middelen? 

Vraag 3
Deelt u de zorg dat het huidige EU-moratorium op de toepassing van deze 
middelen mogelijk te beperkt is om ook vogels te beschermen? Zo ja, welke 
stappen bent u voornemens te zetten om ook de vogels beter te beschermen? 

Vraag 4
Bent u bereid dit onderzoek onder de aandacht te brengen van de Europese 
Commissie, de L&V-raad en de Milieuraad? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van 
Gerven (SP), ingezonden 11 juli (vraagnummer: 2014Z13304).

1 http://www.trouw.nl/tr/nl/4332/Groen/article/detail/3686656/2014/07/09/Studie-ook-vogels-lijden-
onder-bijengif.dhtml
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